
Муамер Зукорлић: Данашњи преговори искорак у правцу решења
уторак, 09 новембар 2010 22:44

Главни муфтија Исламске заједнице у Србији Муамер Зукорлић оценио је вечерас да су
данашњи петочасовни преговори представника све три изборне листе за Бошњачко
национално веће (БНВ) с представницима Министарства за људска и мањинска права
"искорак у правцу решења отворених питања".

  

Зукорлић је рекао да су ти разговори били дуги, отворени исцрпљујући, али да мисли да
представљају искорак у правцу решења отворених питања и отклањања препрека за
нормално функционисање БНВ.

  

"Главна препрека на брзом решавању тих проблема је питање тумачења члана 98.
Закона о националним саветима и питање наводних оставки двојице већника Бошњачког
препорода за које постоји основана сумња да су фалсификовани", казао је муфтија, који
је и носилац листе Бошњачке културне заједице (БКЗ) која је на јунским изборима
освојила највише - 17 од 35 мандата.

  

У београдској Палати Србија данас је први пут од јунских избора, уз посредовање
Минстарства за људска и мањинска права и Мисије ОЕБС-а у Србији, одржан састанак
носилаца све три изборне листе - Зукорлићеве БКЗ, Бошњачке листе чији је носилац
Есад Џуџевић и Бошњачког препорода коју је предводио Назим Нокић.

  

Зукорлић тврди да је неопходно расветлити сумњу у постојање фалсификата и
тумачење члана 98, како би се, казао је он, правили нови договори о хармоничном
функционисану БНВ.

  

"Сагласили смо се да коначну реч на тумачење члана 98. Закона о нациоанлим саветима
да Законодавни одбор Скупштине Србије и да министар упути молбу поступајућем
правосудном органу да убрза пресуду у случају кривичних пријава у вези са могућим
фалсификатима", указао је он.
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Зукорлић инсистира да је за БКЗ веома важно да, уз сагласност да разговоре треба
наставити 2. децембра, имају тумачења тих аката, јер би то, како је казао, допринело да
се договор постигне.

  

Према речима Зукорлића, иницијатива за договор је ишла и у правцу да све три листе
партиципирају у управи БНВ, што, сматра он, за БКЗ није пресудно.

  

"Сматрамо да нема разлога да све три листе учествују у управи Већа, јер се у том случају
губи сврха избора на којима се остварује већина која би могла упрвљати", навео је он.

  

За БКЗ је, казао је он, прихватљиво да се у том правцу делује, уколико се покаже воља
за "својеврсно национално помирење бошњачког народа", што би обухватило
обједињавање Исламске заједнице и акредитацију Интернационалог универзитета, који
уз Национално веће, представља три стуба стабилности Санџака, а то значи и тог дела
Србије.

  

(Блиц)
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